Canada Academy                                                                           613-686-1330

of Traditional Medicine and Acupuncture                         info @gowiztao.com
                                                                1125 Woodroffe Ave, Ottawa, K2C2S9
Enrolment of Academic courses in TCM and Acupuncture 

2015-2016

The certificate Program is designed for a Grandparented Registration Class Transfer to a General Registration Class with Entry-level Occupational Competencies for the  Practice of Traditional Chinese Medicine in Canada

Program A

Tutor Class： tutor course for Grandparented Acupuncturist in both R.TCMP and R.Ac．Three options: 76 hour,  168 hours or 336 hours．
Start in September 2015

           Thursday evening 6pm-10pm, Sunday 9am-5:30pm

Program B

12 months

R.Ac．Class：776 hours．The program is for a Grandparented member who wishes to be considered for exemption from the Case Study Assessment. The courses meet the required hours of formal, structured TCM  Acupuncture professional  training(theoretical and clinical).And the program is aligned with the required competencies that are established for Acupuncturists(R.Ac)

Start in June 2015
           Tuesday evening 6pm-10pm, Sunday 9am-5:30pm

Program C

15 months

R．TCMP．Class：1052 hours．The program is for a Grandparented member who wishes to be considered for exemption from the Case Study Assessment. The courses meet the required hours of formal, structured TCM professional  training(theoretical and clinical).And the program is aligned with the required competencies that are established for TCM Practitioners(R.TCMP).

Start in June，2015
             Wednesday 6pm-10pm, Sunday 9am-5:30pm      
Fee: $16/hour
加拿大传统医药针灸学院

2 0 1 5年祖辈法转正英文辅导班招生通知

    为满足祖辈注册会员转为正式注册会员的需要，加拿大传统医药针灸学院特开设下列课程。 全部课程设置均符合“加拿大传统中医执业之基础专业能力”的规定与要求。

A 安省祖辈法注册转正辅导班 (短期班)
       76或168或336学时(,根据自身情况,自选学时)，适应于已经具有学历和临床技能的医生，顺利通过病案分析考试，从而轻松转正。

B  针灸课程：776学时，祖辈法注册针灸师顺利通过安省管理局的学术评估转正或病例评估转正。

C 中医师课程：1052学时，祖辈法注册中医师顺利通过安省管理局的学术评估转正或病例评估转正。

教材：  全部中英文教材。

开学时间：

课程B（12个月）和C（15个月）   

                        2015年6月开始，  周二6pm-10pm, 周日9am - 5:30pm

课程A            2015年9月开始， 周四6pm-10pm, 周日9am - 5:30pm
地点：1125 Woodroffe  Ave, Ottawa, On, K2C 2S9

电话：613-686-1330, 613-697-6868

电邮：info@gowiztao.com
费用：$16/小时

欢迎电邮或来电咨询。

